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Protokół Nr 3/2021 

z posiedzenia Komisji Skarg, wniosków i petycji 

odbytego w sposób zdalny w dniu 6 października 2021 roku 

 

Posiedzenie Komisji rozpoczęło się dnia 6 października 2021 roku o godz. 11:10. 

Posiedzeniu przewodniczył Józef Faliński – Przewodniczący Komisji, a protokołowała 

Magdalena Kurnicka. 

 

Posiedzenie zostało przeprowadzone w sposób zdalny zgodnie z art. 15 zzx  ust. 1 i 2 ustawy  

z dnia 2 marca 2020 r. o szczególnych rozwiązaniach związanych z zapobieganiem, 

przeciwdziałaniem i zwalczaniem COVID-19, innych chorób zakaźnych oraz wywołanych 

nimi sytuacji kryzysowych (j.t. Dz. U. z 2020 r. poz. 1842 z późn. zm.). 

 

Ad. 1 

Na podstawie listy obecności Przewodniczący Komisji stwierdził quorum, niezbędne do 

podejmowania prawomocnych uchwał. (lista obecności stanowi załącznik Nr 1 do protokołu). 

 

Ad. 2 

Przyjęcie porządku posiedzenia. 

 

Przewodniczący Komisji – Józef Faliński 

Przekazał, że porządek posiedzenia Komisji przedstawia się następująco: 

 

Porządek posiedzenia Komisji: 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum. 

2. Przyjęcie porządku posiedzenia. 

3. Rozpatrzenie petycji w sprawie modernizacji drogi powiatowej nr 2124Z  

w miejscowości Trzcinna. 

4. Sprawy różne. 

5. Zakończenie posiedzenia.  

 

Pytań i uwag nie zgłoszono.  

 

Za przyjęciem porządku posiedzenia głosowało 3 Członków Komisji, przeciw – 0, nikt nie 

wstrzymał się od głosu. 

 

Przewodniczący Komisji przeszedł do realizacji kolejnego punktu. 

 

Ad. 3 

Rozpatrzenie petycji w sprawie modernizacji drogi powiatowej nr 2124Z w miejscowości 

Trzcinna. 

 

Przewodniczący Komisji – Józef Faliński 

Poinformował, że do Rady Powiatu w Myśliborzu w dniu 6 lipca 2021 roku wpłyneła petycja 

Państwa Jolanty i Mariusza Sowa, zam. Trzcinna 24a 73-304 Nowogródek Pomorski,  

w sprawie modernizacji drogi powiatowej nr 2124Z w miejscowości Trzcinna (petycja jako 

załącznik Nr 2). 

Przedstawił sentencję petycji i zapoznał członków Komisji z pisemnym stanowiskiem Starosty 

Myśliborskiego (pismo stanowi załącznik Nr 3 do protokołu). 
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Starosta Myśliborski – Andrzej Potyra 

Odniósł się do kwestii problemu związanego z systematycznym podtapianiem posesji 

mieszczącej się przy Trzcinej 24a w wyniku nadmiernych opadów deszczu. Zwrócił uwagę na 

wielokadencyjność sprawy poruszonej w omawianej petycji. Poruszył temat ukształtowania 

terenu wokół posesji. 

Poinformował o podjetych działaniach przed tut. Wydział Dróg. 

Zwrócił się do Naczelnika Wydziału Dróg o przedstawienie dokładnej informacji w zakresie 

zrealizowanych działań. 

 

Naczelnik Wydziału Dróg – Robert Petruk 

Złożył wyjaśnienia w przedmiotowej sprawie. Poinformował o zrealizowaniu zadania 

polegającego na zainstalowaniu studzienki odpływowej na wysokości posesji Pana M. Sowy, 

która następnie przy zbadaniu punktów wysokościowych i rzędnych została przyłączona do 

sieci kanalizacji deszczowej, wybudowanej wzdłuż jezdni.  

Poruszył sprawę przeprowadzonych rozmów ze stroną wnoszącą petycję po zrealizowanej 

inwestycji. Przekazał, że po ostatnich deszczach Pan Mariusz Sowa stwierdził, że faktycznie 

studnia działa i wodę zbiera. W przypadku wystąpienia deszczów nawalnych Pan Sowa 

zapewnił tutaj również, że ma na swojej posesji dodatkową studnię, więc w razie gdyby woda 

pojawiła się taka większa to jest on w stanie uruchomić jeszczę tą drugą studnię.  

Na chwilę obecną przy takich dużych ulewach i deszczach sytuacja została ustabilizowana,  

zaś w przypadku pojawienia się deszczów nawalnych tut. Wydział Dróg sprawdzi skuteczność 

wdrożonego systemu. 

Poinformował o dogłębnym przeanalizowaniu dokumentacji, w tym zdjęć nadsyłanch przez 

wiele lat przez Pana Mariusza Sowę. Zwrócił uwagę, że woda która się zbierała na wysokości 

posesji Pana Sowy to też wynikała z tego, iż kanalizacja deszczowa nie była często 

przepłukiwana. W ubiegłym roku Pani Naczelnik Jodko zleciła usługę przeczyszenia całej sieci 

i faktycznie to pomogło, bo tych sytuacji z gromadzeniem wody było już mniej.  

Poinformował, że w tym roku Wydział Dróg również planuje pod koniec miesiąca października 

przepłukać, przeczyścić całą sieć, więc problem dużych opadów mają rozwiązany.  

Zauważył, że jeżeli dalej będzie występował problem związany z nadmiernym gromadzeniem 

się wód to będzie konieczna przebudowa części chodnika. Poruszył sprawę planowanych 

przygotowań w kwestii wyliczenia kosztów przebudowy chodnika. 

 

Członek Komisji – Andrzej Królikowski 

Poruszył temat wydawania pozwoleń na budowę na terenach zalewowych. 

 

Komisji Skarg, Wniosków i Petycji po zapoznaniu się z petycją, dokonaniu analizy 

dokumentacji oraz po przeprowadzonej dyskusji, uznała złożoną petycję za zasadną. 

Odnosząc się do postulatu wymienionego w petycji Komisja Skarg, Wniosków i Petycji 

ustaliła, że Zarząd Powiatu za pośrednictwem Wydziału Dróg Starostwa Powiatowego  

w Myśliborzu po dogłębnym przeprowadzeniu analizy zgłaszanego problemu oraz po 

przygotowaniu licznych koncepcji jego rozwiązania ostatecznie zrealizował zadanie 

polegające na wykonaniu dodatkowej studzienki odpływowej na wysokości posesji Trzcinna 

24A.  Z informacji przedstawionych przez Naczelnika Wydziału Dróg wynika ponadto, iż pod 

koniec miesiąca października br. zostanie przeprowadzone kompleksowe czyszczenie systemu 

kanalizacji deszczowej w pasie drogi powiatowej w miejscowości Trzcinna. 

Biorac pod uwagę powyższe ustalenia Komisja Skarg, Wniosków i Petycji stwierdza, 

że oczekiwania strony wnoszącej petycję w zakresie naprawy systemu odwodnieniowego 

zostały spełnione, w wyniku czego problem wiążący się z nadmiernym gromadzeniem wód 
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opadowych został rozwiązany i teren posesji nie jest już zalewany, podtapiany z powodu 

znacznych opadów deszczu. Jednocześnie w tej materii należy zauważyć, iż mając na 

względzie wykluczenie występowania w/w niekorzystnego zjawiska i zminimalizowania jego 

negatywnych skutków w dalszej przyszłości, Zarząd Powiatu w Myśliborzu w miarę 

posiadanych możliwości finansowych powinien podjąć dalsze działania ukierunkowane 

docelowo pod względem przebudowy chodnika i zarazem odcinka drogi powiatowej nr 2124Z 

w miejscowości Trzcinna. 

Za głosowało – 3 członków Komisji, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Opinia Komisji skarg, wniosków i petycji stanowi załącznik Nr 4 do protokołu. 

 

Ad. 4 

Spraw różnych nie poruszono. 

 

Ad. 5 

Zamknięcie posiedzenia. 

 

Po wyczerpaniu porządku obrad posiedzenie Komisji zakończono o godz. 11:28.  

 
Protokołowała: 

 

Magdalena Kurnicka 

Inspektor w Biurze Obsługi Rady i Zarządu 

 

 

 


